

Men's Formula

DIN 02198754, 60 capsules, Mineral/Herbal combination, Stock No. 3111-3

Men's Formula is a unique blend of nutrients that have been identified in scientific studies to benefit prostate health.

This powerful blend of concentrated, standardized herbal extracts is combined with zinc, an essential mineral for a healthy prostate gland.

Men's Formula is considered particularly beneficial for men over 40 prone to prostrate problems.

Did you know?

Benign prostatic hypertrophy (BPH), better known as enlarged prostate, is considered to be caused by testosterone accumulating in the prostate. The testosterone is then converted to dihydrotestosterone (DHT), which causes the cells to multiply too quickly and leads to enlargement of the prostate. The saw palmetto concentrate in Men's Formula prevents testosterone from converting to dihydrotestosterone.

We know that DHT kills off the hair follicles and the herbs in Men's Formula block the formation of DHT.

NSP Advantage

60 capsules. A standardized potency. Mineral/Herbal combination.

Ingredients: Each capsule contains 5 mg of zinc (gluconate) and 208 mg of saw palmetto (*Serenoa repens*) concentrated extract standardized at 20% essential fatty acids.

Other Ingredients: Ginkgo leaves (*Ginkgo biloba*) powder, stinging nettle (*Urtica dioica*) concentrated extract standardized to 2% plant silica.

Recommendation: Take three capsules with breakfast and two capsules with your evening meal daily.

Features & Benefits

- Saw palmetto has been used to help relieve symptoms of BPH such as swelling, pain or difficulty urinating.
- May help relieve excessive urination or difficulty in stopping urination due to enlarged prostate.
- Saw palmetto has traditionally been used to prevent and treat enlargement of the prostate.

Formule pour Hommes

DIN 02198754, 60 capsules, Combinaison de minéraux/herbes, No de stock 3111-3

Formule pour Hommes est un mélange unique d'éléments nutritifs identifiés lors d'études scientifiques comme étant bénéfiques à la santé de la prostate.

Ce puissant mélange d'extraits d'herbes concentrés et normalisés est combiné avec du zinc, un sel minéral essentiel à la santé de la prostate.

Formule pour Hommes est particulièrement bénéfique aux hommes de plus de 40 ans, sujets à des problèmes de prostate.

Saviez-vous que?

L'hypertrophie de la prostate est considérée comme étant causée par l'accumulation de testostérone dans la prostate. La testostérone est ensuite transformée en dihydrotestostérone (DHT) qui cause la surmultiplication des cellules, qui mène à l'hypertrophie de la prostate.

L'extrait de palmier nain dans Formule pour Hommes empêche la testostérone de se transformer en dihydrotestostérone. Nous savons que la DHT tue les follicules des cheveux et que cette herbe empêche la formation de DHT.

Avantages NSP

60 capsules. Une combinaison de minéraux/herbes à puissance normalisée.

Ingrédients: Chaque capsule contient 5 mg de zinc (*gluconate*) et 208 mg d'un extrait concentré de palmier nain (*Serenoa repens*) normalisé à 20% d'acides gras essentiels.

Ingrédients non médicinaux: poudre de feuilles de ginkgo (*Ginkgo biloba*), extrait concentré d'ortie brûlante (*Urtica dioica*) normalisé à 2% de silice végétale.

Mode d'emploi: Prendre trois capsules au déjeuner et deux capsules au souper chaque jour.

Caractéristiques et Bienfaits

- Le palmier nain a été utilisé pour aider à soulager les symptômes de l'hypertrophie de la prostate tels que enflure, douleur ou miction difficile.
- Peut aider à soulager la miction abondante ou difficile causée par l'hypertrophie de la prostate.
- Le palmier nain a été utilisé traditionnellement pour prévenir et soigner l'hypertrophie de la prostate.